
     
 

N-VA IS AANSLEPENDE WERKEN OP ROGIERPLEIN BEU 

Bijna acht jaar, twee ministers en een afgeleefde en verkeersonveilige omgeving: dat is het 
bilan van ‘goed bestuur’ in Brussel en Sint-Joost-ten-Node. Een Europese hoofdstad onwaardig! 

Bent u ook de aanslepende werken en de onveilige verkeerssituatie op en rond het Rogierplein beu?  
Dan bent u steevast niet alleen. Ook de hotels en handelaars klagen steen en been over een slinkend cliënteel. 

CD&V-minister Grouwels in 2010: “Medio 2013 moet de Brusselaar kunnen genieten van een hernieuwd Rogierplein.” 
 

 
Aanslepende werken op Rogierplein 

 
Verkeersonveilige signalisatie 

WAT LOOPT ER FOUT? 

POLITIEK  In 2006 schreef SP.A’er Pascal Smet een 
ontwerpwedstrijd uit. Smets opvolger Grouwels schroef de 
plannen terug en zette de schaar in het budget. Tussen beiden is 
het nooit meer goed gekomen. Ook de betrokkenheid van de PS-
burgemeesters Demannez en Kir verduidelijkt het politieke 
getouwtrek tussen het Gewest, Sint-Joost-ten-Node en Beliris. 

BUDGETTAIR  Het budget werd al twee keer herzien. Een 
eerste keer toen de initiële kostprijs van 12 miljoen euro moest 
worden opgetrokken tot 40 miljoen en een tweede keer wanneer 
Grouwels – in plaats van prioriteiten te stellen – stevig bespaarde 
op het budget. Maar er is wel geld voor nevelspuiters, die in dit 
land – och god – niet meer dan een paar keer per jaar hun nut 
bewijzen. 

PLANNING  In de plannen werd geen rekening gehouden met 
de achterliggende buurten zoals het Lazarusplein en de 
Brabantstraat. De Karel Rogierdoorgang is van bij het begin een 
dode verbindingsas. Het handvol winkels dat het er de laatste 
jaren probeerde, sloot gauw de deuren. 

 

WAT IS HET RESULTAAT? 
 Een onaangenaam en onveilig Rogierplein dat 

op een openbaar vuilnisstort lijkt en waar 
shoppers wegblijven. 

 Een verweesd en onveilig Lazarusplein waar 
de verkeerssignalisatie te wensen overlaat en 
wildparkeren legio is. 

 Een donkere, verloederde en naar urine 
ruikende Karel Rogierdoorgang waar enkel 
alcoholici en daklozen nog vertoeven. 

 

Leegstand in Rogierdoorgang 

 

Enkel daklozen vertoeven er 

 

WAT WIL N-VA? 
 Een snelle vooruitgang en een volledige benutting van het economische potentieel van de buurt.  
 Een betere en veiligere verkeerssignalisatie met volwaardige aandacht voor fietsers en voetgangers. 
 Een verbindingsas tussen het Rogierplein en de Brabantstraat via de Rogierdoorgang en het Lazarusplein. 
 Een stevig onderhoudscontract zodat na afwerking degradatie en verloedering worden tegengegaan. 
 

Contact: Lieven Tack, voorzitter N-VA Sint-Joost-ten-Node, lieven.tack@n-va.be                            Niet op de openbare weg gooien.                                                                                                                

 


